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Zápis provedla: Ing. Jana Mikušová 

1 Začátek schůze 19:30 

Úvodní slovo prezidenta SU a představení programu 
Počet osob s hlasovacím právem 10 
 

2 Schválení zápisu z předchozího parlamentu 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 
parlamentu ze dne 24.4.2012 z Masarykovy koleje ve znění, v 
jakém byl zaslán do konference parlament 1.7.2012.“ 

OHP: 10; 9:1:0 → Schváleno 

 

3 Schválení rozpočtu centrály SU ČVUT 

Prezident SU odůvodnil všechny položky (a jejich výši), které se plánují čerpat v 
příštím rozpočtu a dal prostor pro dotazy. Delegáti požadují informace o výši 
počátečního zůstatku účtu na začátku každého období. Prezident SU přislíbil tuto 
informaci zveřejnit v dokumentu Rozpočet centrály SU. Dále proběhla diskuze 
tykající se provozu čajovny a problematikou jejího financování. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet centrály SU 
ČVUT ve znění, v jakém byl zaslán do konference parlament 1. 7. 
2012.“ 

OHP: 9; 8:0:1 → Schváleno 

 

4 Rozpočet centrály SU ČVUT za 1. pol 2012 

Prezident SU vysvětlil všechny doposud čerpané položky rozpočtu, popř. odůvodnil 
jejich přečerpání. Delegáti neměli k položkám žádné výhrady. 
 

5 Zvýšení členských příspěvků fakultního klubu BION 

Předsedkyně klubu BION žádá o změnu výše členských příspěvků na následující 
hodnoty: 

- zákl. členství       0 Kč, 

- posilovna  300 Kč, 

- IT   600 Kč, 

- IT lite   250 Kč. 
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 Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zvýšení členských 
příspěvků fakultního klubu BION ve následující výši: 

 - zákl. členství       0 Kč, 

 - posilovna   300 Kč, 

 - IT    600 Kč, 

 - IT lite   250 Kč, 

s platností od 1.7.2012.  
 OHP: 10; 8:0:2 → Schváleno 

 

6 Zhodnocení 1. pol 2012 a plány na 2. pol. 2012 

Prezident zhodnotil první pololetí a představil následující plány na druhé pololetí: 
- vybrat novou účetní/účetní firmu, 

- vyhrát hokejovou bitvu, 

- najít nového prezidenta SU, 

- spolupořádat Strahov open air. 

7 Závěr a diskuse 

Diskuse o potencionální samostatností školícího centra na Strahově a možném 
sjednocení všech učeben kolejních klubů. 
 

8 Schůze ukončena v 20:10 

 


